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Abstract (en)
[origin: CN113622034A] The present invention relates to production of filaments using controlled airflow, and in particular to a device suitable for
producing filament materials by extruding and solidifying fluid materials. The device has an extrusion head (1), a collection bath (2), a gas gap A
and gas flow devices (3, 6). The extrusion head (1) has a plurality of extrusion openings, The collection bath (2) is used to receive fluid filaments (5)
extruded from the extrusion openings. The gas gap (A) is between the extrusion opening and the collection bath, thereby forming a processing area
(4') for the extruded fluid material, The air flow devices (3, 6) are used to generate air flow in the gas gap, and are characterized in that at least one
air flow baffle (4) is provided in the transverse direction of the gas processing area and in the direction of the air flow. The invention also relates to a
method for producing solid filaments from fluid materials by extruding the fluid materials.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Vorrichtung geeignet zum Herstellen von Materialfilamenten durch Extrusion eines Materialfluids und
Verfestigen des Materialfluids, mit einem Extrusionskopf (1) mit einer Vielzahl von Extrusionsöffnungen, einem Auffangbad (2) zur Aufnahme von
extrudierten fluiden Filamenten (5) aus den Extrusionsöffnungen, einem Gasspalt (A) zwischen den Extrusionsöffnungen und dem Auffangbad,
wodurch ein Gasbehandlungsbereich (4') für extrudiertes Materialfluid gebildet wird, einer Gasströmungsvorrichtung (3,6) zum Erzeugen eines
Gasstroms im Gasspalt, dadurch gekennzeichnet, dass seitlich des Gasbehandlungsbereichs und in Richtung des Gasstroms mindestens eine
Gasströmungsbegrenzung (4) vorgesehen wird; sowie ein Verfahren zur Herstellung von festen Materialfilamenten aus einem Materialfluid durch
Extrudieren des Materialfluids.
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